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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
 
Boxtel, 15 april 2008 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 de Hobbendonken 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Onze fractie maakt zich ernstig zorgen over basisschool de Hobbendonken en de voortgang 
in de zogenaamde tweede onderwijscarrousel. 
 
Al enige tijd leven het onderwijsteam en de ouders en leerlingen van De Hobbendonken in 
grote onzekerheid over de toekomst van de school. Onze fractie maakt zich daar grote 
zorgen over. Er is sprake van een teruglopend leerlingenaantal en ouders zijn momenteel 
zeer terughoudend als het gaat om het inschrijven van hun kinderen op de Hobbendonken. 
Dit mede omdat zowel de locatie als de vorm van de Hobbendonken in de toekomst niet 
duidelijk is. In een normale situatie kiezen ouders bewust voor de eigen identiteit van de 
school, maar omdat die ouders nu terughoudend zijn om te kiezen voor De Hobbendonken, 
komt ook het behoud van die eigen identiteit van de school in het geding. 
 
Kind van de rekening 
De Hobbendonken dreigt kind van de rekening te worden van ontwikkelingen op gebied van 
onderwijshuisvesting en het nieuwbouwplan Princenlant. De school heeft zelf niet gevraagd 
om een tweede onderwijscarrousel en ook de bouwplannen zijn geen keuze van de school. 
Het valt dus te begrijpen dat de school zich in het nauw gedreven voelt door de plannen van 
het schoolbestuur en de Gemeente. Dat is mede ook reden geweest dat recentelijk ruim 260 
handtekeningen van ouders aan u en het schoolbestuur zijn overhandigd. 
 
Korte terugblik 
In december 2007 kreeg de Hobbendonken als donderslag bij heldere hemel te horen dat er 
buiten de school om door St. Christoffel en de gemeente stappen zijn ondernomen om tot 
een tweede onderwijscarrousel over te gaan. Deze nieuwe richting zette een flinke streep 
door de plannen van de school, die tot die tijd inmiddels rekening kon houden met renovatie 
en een opknapbeurt.  
 
Onduidelijkheid 
Inmiddels is St. Christoffel druk bezig met het onderzoek in het kader van de tweede 
onderwijscarrousel en blijft er onduidelijkheid bij het onderwijsteam, de ouders en de 
leerlingen van de Hobbendonken. Volgens ons heeft de Gemeente vooral een belangrijke 
procesmatige rol in het hele proces. Veel mensen hebben hun ongerustheid naar onze 
fractie geuit en hebben het gevoel dat de Gemeente rustig achterover leunt, met als doel 
uiteindelijk de Princenlant-plannen voor woningbouw ten koste van de Hobbendonken te 
kunnen uitvoeren. Enige uitleg van de Gemeente lijkt ons daarom op zijn plaats. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dit laatste punt dient geen enkel belang en onze fractie vindt het belangrijk dat de juiste 
beeldvorming naar buiten wordt gebracht. Wij vragen u dan ook te reageren op de volgende 
vragen, welke wij u conform artikel 37 RvO toezenden: 
 

1. Wat is op dit moment de status van het onderzoek naar de onderwijscarrousel en 
wanneer komen de resultaten naar buiten? 

2. Op welke wijze vindt op dit moment bestuurlijk overleg plaats met St. Christoffel? 
3. Welke positie heeft de Gemeente in het hele proces? 
4. Bent u het met ons eens dat het in het belang van de school noodzakelijk is om 

op korte termijn definitief duidelijkheid te hebben over de toekomst van de school 
en zo ja, op welke wijze kan het College die duidelijkheid bevorderen. 

5. Welke rol heeft de medezeggenschap in het hele proces en worden ook andere 
scholen bij het besluitvormingstraject betrokken? 

6. Kunt u reageren op de opmerkingen die wij terughoren met betrekking tot de 
passieve houding die de Gemeente op dit moment wordt verweten? 

 
Bezwaren nieuwe locatie De Hobbendonken  
 
In de petitie die de Hobbendonken (zie bijlage) bij u heeft aangeboden worden een aantal 
bezwaren genoemd tegen een verhuizing naar de Wilgenbroek. Ouders hebben bewust 
gekozen voor de huidige locatie, de onderwijsaanpak, de kleinschaligheid en de identiteit van 
de school.  
 
Daarbij geeft het onderwijsteam aan dat de huidige locatie een garantie is om extra aandacht 
te besteden aan leerlingen. Doordat de huidige leslokalen een omvang hebben van 72 
vierkante meter kan er op dit moment extra aandacht gegeven worden aan groepjes 
leerlingen die bijvoorbeeld moeite hebben met rekenen of taal. In de nieuwe situatie zou de 
school te maken krijgen met lokalen van 48 vierkante meter. De huidige architectuur en 
indeling van de Hobbendonken, maakt dat er geen ruimtes gedeeld hoeven te worden en er 
altijd rust is in de lokalen. Daarnaast heeft het onderwijsteam moeite met de veel kleinere 
speelplaats bij de Wilgenbroek. Andere bezwaren liggen er op gebied van veiligheid, kansen 
in de combinatie met een educatief centrum op de huidige locatie en de indeling van het 
pand die momenteel bijdraagt aan de sociaal-emotionele ontwikkeling van de leerlingen. 
 

7. Er wordt bij de Princenlant-plannen vooral gesproken over woningbouw. In een 
gesprek met de heer Verhoeven van de Hobbendonken, hebben wij vernomen dat 
de school ook openstaat voor nieuwbouw op de huidige locatie, eventueel in 
combinatie met appartementen. Hoe staat het College ten opzichte van een 
dergelijke combinatie? Is deze suggestie reëel en haalbaar? 

8. Vanuit de Hobbendonken werd ook nog de suggestie gedaan voor de locatie 
Munsel. Wordt deze suggestie ook in het onderzoek van St. Christoffel 
betrokken? Of kan de Gemeente hier wellicht zelf onderzoek naar verrichten? 

9. Hoe staat u tegenover de bezwaren die de Hobbendonken heeft ten opzichte van 
verhuizing naar de Wilgenbroek (zie petitie) en is de locatie de Wilgenbroek zo in 
te richten dat aan de bezwaren van de Hobbendonken tegemoet kan worden 
gekomen? 

10. Bij verhuizing van de Hobbendonken naar de Wilgenbroek ontstaat er een locatie 
met 1.000 leerlingen. Is de infrastructuur van de aanliggende woonwijk en zijn de 
parkeervoorzieningen daar op berekend? 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

11. Als het onderzoek van het schoolbestuur straks is afgerond kan het waarschijnlijk 
nog wel even duren voordat de plannen worden uitgevoerd. Wat betekent dit voor 
de huidige staat van het gebouw van de Hobbendonken? Is er dan bijvoorbeeld 
sprake van eventuele tussentijdse renovatie van het gebouw (afhankelijk van de 
keuze die gemaakt wordt)? 

 
Ervan uitgaande u met dit schrijven voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling 
in afwachting van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


